
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. januar 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål B
Har regeringen, bl.a. i lyset af erfaringerne med fremdriftsreformen, gjort sig overvejelser 
om, hvilke konsekvenser det vil have for frafaldet på de videregående uddannelser at 
fjerne det sjette SU-år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sofie Lippert (SF) og Astrid Carøe (SF).

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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